

# Dagsorden til Ottars bestyrelsesmøde

Møde startet: 11:12

Til stede: Daniel, Jakob, Merit, Frida, Emma, Emilie, Malte og Cecilie

1. Formalia:
  - a. Referent: Merit
  - b. Ordstyrer: Jakob
2. Godkendelse af referat: Ja
3. Siden sidst:
  - a. Foreningsmøde (d. 24/04) - omstrukturering af OTTAR
    - i. Langt, stort fællesmøde med formål om at organisere og koordinere foreninger og social trivsel på Moesgaards arkæologiske studier
    - ii. Alle arrangementer og foreninger vil fremover ligge under OTTAR, for at man kan have én tilgang til alle studenteraktiviteter
    - iii. Fagrådet er fremover stadig separat, da det er en mere formel forening til at håndtere klager mm. Dog vil der komme lidt mere samarbejde mellem OTTAR og fagrådet, eksempelvis gennem at en fra fagrådet sidder med i OTTARs bestyrelse.
    - iv. Fremover vil kontingentet være afskaffet, for at alle er inkluderede, og finansieringen vil fremover ske gennem ansøgning af fondsmidler
    - v. Arken er fortsat under OTTAR og står for fredagsbarerne og de bar-aktiviteter, der foregår til årets to store fester
    - vi. Der laves et socialt aktivitetsudvalg under OTTAR, som står for at arrangere de socialt orienterede aktiviteter
    - vii. FAU fortsætter som det faglige udvalg under OTTAR, heriblandt en genoptagelse af Ad Fundum, som har marinarkæologisk fokus. Af juridiske og formelle årsager bliver alle dykkeraktiviteter dog afholdt separat fra Ad Fundum og OTTAR.
    - viii. Middelalderhaven kommer ind under OTTAR som et udvalg
    - ix. Smedjen hører til museet og ikke gården, så det er ikke en del af OTTAR, men man kan lave fællesarrangementer med dem.
    - x. Fremover holdes kun to fællesmøder per semester, et før semesteret starter, hvor man kan planlægge og koordinere det kommende semester, og et efter/i slutningen af semesteret, for at følge op
    - xi. Udvalgene holder mindre møder sammen i løbet af semesteret for nærmere at planlægge og koordinere deres arrangementer
    - xii. Disse forandringer kræver vedtægtsændringer, som skal stemmes om til næste generalforsamling
    - xiii. Forperson, næstforperson og kasserer skal holde små møder løbende for at holde en finger på pulsen
    - xiv. Hvert udvalg står fremover fortsat for selv at finansiere og koordinere sine arrangementer, men branding og lignende kommer igennem OTTAR, så der er en fælles front udadtil

- xv. For at kunne deltage til et af OTTARs arrangementer skal man fremover blot være indskrevet på et af de arkæologiske studier, altså i princippet have et gyldigt studiekort
  - xvi. Vi skal undersøge i forhold til DALF, om man kan melde sig ind i foreningen gratis, så man rent juridisk kan blive del af DALF
  - xvii. Hvis Min Forening kommer op at køre, kan man på den måde få delt arrangementer ud til alle medlemmer
  - xviii. Derudover skal der komme en løsning på medlemskabet og maillister, så hvis man fortsat kan have et medlemskab, der dog er gratis, ville det løse mange af problemerne
  - xix. Det hele hænger dog også på, at man får fondsmidler
  - xx. Der søges specifikt eksempelvis ved UNs pulje og aktivitetspuljen, som kan dække udgifterne
  - xxi. Der er et ansøg om fondsstøtte i gang med at blive lavet, for at studenterorganisationerne kan fortsætte
- b. 1. søndagstur
    - i. Var god, men lidt kaotisk, da der pludselig er kommet betaling i Fyrkat. Derfor skulle der komme lidt planændring
  - c. 2. søndagstur
    - i. Fin tur, men bilen gik i stykker på vejen hjem, da udstødningen faldt af. Var heldige, at det ikke gik rigtig galt. Sikkerhedsmæssige fejl, som der er kommet officiel klage over nu.
4. Økonomisk status: Ikke det store siden sidst
5. Medlemsstatus:
- a. To nye medlemmer
6. Nyt fra udvalgene
- Arken
  - Jobformidling
  - Dalf
    - Vi følger op på kravene af medlemsstatus
  - FAU
    - Arrangement her på fredag om tidligere bacheloroplæg
    - Fremover holde oplæg om gravninger på det seneste
  - SoMe
    - Lidt stories i forbindelse med søndagsturen, hvilket var godt
7. Arrangementer
- a. Generalforsamling
    - i. Senest 24. maj skal Malte modtage forslag til vedtægtsændringer
    - ii. Dagsorden og forslag til vedtægtsændringer skal sendes afsted senest den 31. maj. Det sker i forbindelse med indkaldelsen til generalforsamlingen
    - iii. Medlemmers forslag til ændringer skal være hos os senest den 7. juni
    - iv. Endelig dagsorden skal sendes ud senest d. 14. juni
    - v. Jakob skal lave resultatopgørelse for årets regnskab og få det underskrevet af revisor-suppleant Josefine (Arken kasserer).
    - vi. Opgaver
      - 1. Laves kaffe
      - 2. Måske kage? småkager?

b. Sommerfest

- i. Ingen bus, man kan tage bus 18 og 100, de går fint. Vi skal huske at gøre opmærksom på dette, og angive hvilke tidspunkter busserne kører på (både bus 18 og bus 100)
- ii. Aftal med Arken hvor længe baren skal holde åben.
- iii. Tage fat i Flemming fra TAMU om de ville være interesserede i at lave mad til en sommerfest. Umiddelbart siger kantinen her, at det nok godt kunne være en mulighed. **Jakob** skriver mail
- iv. Arken har planlagt sidste fredagsbar der, så ballebaren er nok booket.

8. Evt.

9. Hvem lægger referat op?

a. Merit

10. Næste møde: 12/06-2024 kl 11-12

11. Rengøring af foreningslokalet:

Mødet sluttet: 13:55